
Protokół Nr 8/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 28 stycznia 2011r. 
 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Janusz Kwiatek, p. Waldemar 

Słupski zgodnie z załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski, Z-ca Kierownika Wydziału Geodezji 

i Gospodarki Nieruchomościami – p. Sylwia Skwarska, Kierownik Wydziału Oświaty, 

Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Sławomir Knapiński, Dyrektor Zespołu Opieki 

Zdrowotnej – p. Anna Osłowska, Kierownik Działu Technicznego ZOZ – p. Krzysztof Żółty,  

Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich – p. Marzena Pawlak, członek 

Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Mickiewicza 21 – p. Bronisław Warelis. 

 

 

Obrady trwały w godzinach: 13
11 

– 15
42

. Posiedzenie otworzył i prowadził Starosta  

Nidzicki p. Ludwik Ekiert.  

 

             

            Porządek obrad 

I.         Powiatowy Zarząd Dróg 

      1.   Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie gospodarki drewnem uzyskanym z  

            wycinki drzew przydrożnych.  

      2.   Omówienie spraw dot. dróg w m. Likusy i na odcinku Bolejny – Łyna. 

II.        Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

      1.   Sprawa nabycia od Gminy Nidzica gruntów położonych naprzeciw Szpitala (działka  

            61/4).  

      2.   Sprawa nabycia działek pod budowę drogi powiatowej w m. Jabłonka.  

III.      Zespół Opieki Zdrowotnej 

      1.   Omówienie sprawy budowy parkingów na potrzeby ZOZ w Nidzicy. 

 IV.     Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turytystyki i Promocji 

      1.   Sprawa partycypowania w koszyach funkcjonowania Biura Regionalnego  

            Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli. 

V.        Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 

      1.    Informacja w sprawie naboru członków do komisji konkursowej do oceny ofert na  

             realizację zadań publicznych Powiatu Nidzickiego w 2011roku. 

VI.       Wydział Finansowy 
      1.    Wnioski finansowe. 

 

 

Na posiedzenie przybywa Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg p. Jacek Dłuski.  

 

Ad. I.  

P. J. Dłuski poinformował, że został przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie gospodarki drewnem uzyskanym z wycinki drzew przydrożnych. Oświadczył, że  

projekt uchwały został przygotowany w związku z tym, że w roku ubiegłym została 

przeprowadzona kontrola w Powiatowym Zarządzie Dróg i Komisja Rewizyjna Rady Powiatu 

stwierdziła, że obowiązującą dotychczas uchwałę z 2006r. w tej sprawie należy 



 2 

zaktualizować, urealnić ceny drewna. Przypomniał, że w w/w uchwale zawarte są następujące 

ceny drewna: drewno miękkie 30zł/m
3
 natomiast drewno twarde 40zł/m

3
. Dodał, że w 

uchwale z 2006r. brak jest zapisu dotyczącego ceny za drewno iglaste i w projekcie 

przygotowanej uchwały zostało to uzupełnione jak również dodano zapis, że podstawą do 

obmiaru i klasyfikacji drewna są „Tablice służące do określenia pierśnicy i miąższości drzewa 

na podstawie średnicy pniaka” wykonane na zlecenie Dyrekcji Generalnej Lasów 

Państwowych i wydane przez Centrum Informacyjne Lasów Państwowych. Podkreślił, że od 

ubiegłego roku w PZD nie zostało sprzedane żadne drewno. Oznajmił, że jeśli zwiększy się 

wartość drewna to Wykonawca, który zdecyduje się wziąć udział w przetargu doliczy sobie 

wartość tego drewna do ceny wartości zadania (wycinka drzew przydrożnych). 

Pan Starosta zapytał czy koszt wycinki drzew równoważy się z wartością drewna. 

P. J. Dłuski odparł, że wycinka drzew przydrożnych ma wartość wyższą niż wartość drewna.     

Pan Starosta zaproponował, by zwiększyć kwoty za sprzedaż drewna choć nie jest to drzewo 

leśne. 

Pan Wicestarosta zapytał o ceny drewna. 

P. W. Słupski odparł, że cena za drewno miękkie wynosi 70zł netto/m
3
 a za drewno twarde 

105zł netto/m
3
. Uważa, że należy podnieść ceny drewna i zaproponował by cena za drewno 

miękkie wynosiła 50zł/m
3
, drewno iglaste 50zł/m

3
, drewno twarde 70zł/m

3
. 

Głosowanie w sprawie w/w propozycji: „za” – 5. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie gospodarki drewnem uzyskanym z 

wycinki drzew przydrożnych. 
 
     

 
 

Pan Starosta poruszył sprawę drogi powiatowej na odcinku Orłowo – Likusy – Brzeźno. 

Oświadczył, że droga jest gruntowa i jest rozjeżdżana przez ciężkie samochody. Dodał, że 

mieszkańcy Likus mają problemy z przejazdem szczególnie wiosną i jesienią. 

P. J. Kwiatek oznajmił, że sołtys wsi Likusy uskarżał się, że brak jest nawet wyznaczonego 

pasa drogowego i chodzi o to, by była to droga turystyczna. 

Pan Starosta odparł, że dwa razy w roku w miarę możliwości droga ta jest poprawiana 

wyrównarkami a jeśli chodzi o drogę turystyczną do Brzeźna to jest taka i prowadzi przez 

Wikno. Dodał, że w tej sprawie były prowadzone rozmowy z Nadleśnictwem i inny przebieg 

geodezyjny tej drogi pokazuje GPS którym posługuje się Nadleśnictwo. Zaznaczył, że przy 

budowie drogi konieczne byłoby wycięcie wielu drzew.  

P. W. Słupski zaproponował by powołać komisję, która zajmie się sprawą wycinki drzew w 

trakcie realizacji tego przedsięwzięcia.     

P. J. Dłuski oświadczył, że droga miejscami ma szerokość 4,5m a pas drogowy dochodzi do 

9m. Oznajmił, że Nadleśniczy informował, że sprzęt, który posiadają jest w stanie wyznaczyć 

dokładnie w którym miejscu droga jest własnością Nadleśnictwa a w którym Powiatu. 

Podkreślił, że trzeba byłoby wyciąć bardzo dużo drzew, które rosną w puszczy i byłby 

problem z uzyskaniem zezwolenia na ich wycinkę. 

Pan Wicestarosta uważa, że nie należy zezwalać na dewastację dróg powiatowych. Powinno 

się ograniczyć możliwość przejazdu sprzętu ciężkiego. Zapytał czy jest możliwość by 

Nadleśnictwo pomogło finansowo realizację tego zadania. 

P. W. Słupski odparł, że jest taka możliwość i samorządy powinny współpracować z 

Nadleśnictwem. 

Pan Starosta oznajmił, że należy w tej sprawie zebrać wszystkie dane i zaproponował by 

zaprosić na posiedzenie Zarządu Nadleśniczego p. Schuetz. Poinformował, że Radni Powiatu 

zgłosili chęć budowy drogi na odcinku Bolejny – Łyna. Dodał, że ta sprawa będzie jeszcze 

omawiana. 

 

Posiedzenie opuszcza p. J. Dłuski a przybywa Z-ca Kierownika Wydziału Geodezji i 

Gospodarki Nieruchomościami p. Sylwia Skwarska. 
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Ad. II. 
Pan Starosta zapytał czy wpłynęło pismo od Zespołu Opieki Zdrowotnej w sprawie budowy 

parkingu na potrzeby Szpitala. 

P. S. Skwarska oświadczyła, że ZOZ proponuje parking na potrzeby Szpitala w miejscu za 

budynkiem stolarni oraz na terenie łączącym proponowaną lokalizację z już istniejącym 

parkingiem pomiędzy budynkami stolarni a baraczkiem. W odpowiedzi ZOZ jest również 

zapisane, że nieodzowną częścią tej inwestycji będzie budowa drogi dojazdowej do nowego 

parkingu i remont drogi do bramy wjazdowej do baraczku oraz ogrodzenie terenu wzdłuż 

granicy działki ZOZ.  

P. J. Kwiatek zapytał czy zostało wystosowane pismo do Burmistrza Nidzicy w sprawie 

nabycia działki przy Przychodni i czy Powiat wystąpił o sprzedaż działki przy ul. Jagiełły 

(plac ks. Otello). 

P. S. Skwarska oświadczyła, że dnia 29.11.2010r. zostało wysłane pismo do Burmistrza 

Nidzicy i Rady Miejskiej informujące, że na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 26 

listopada 2010r. po przeprowadzeniu rozmów z przedstawicielami ZOZ została podjęta 

decyzja w sprawie nabycia gruntu stanowiącego własność Gminy Nidzica położonego w 

Nidzicy przy ul. Mickiewicza oznaczonego numerem działki 61/2.      

P. R. Radzymiński oznajmił, że miało być wysłane pismo do Burmistrza Nidzicy, że Powiat 

jest zainteresowany nabyciem działki przy Przychodni a jeśli chodzi o plac ks. Otello to 

sprawa jest jeszcze otwarta ponieważ ZOZ musi zdecydować w którym miejscu ma być 

parking.  

P. S. Skwarska oświadczyła, że jest jeszcze pismo Burmistrza Nidzicy w którym wstępnie 

pozytywnie zaopiniował sprzedaż niezabudowanej nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Nidzica pod budowę parkingu na potrzeby Szpitala Powiatowego, działka nr 61/4 

(dawniej 61/2) o pow. 876m
2
, położonej w Nidzicy przy ul. Mickiewicza na takich samych 

warunkach jak działkę nr 57/1 w Nidzicy przy ul. Jagiełły, tj. za cenę ustaloną przez 

rzeczoznawcę majątkowego po zastosowaniu 95% bonifikaty a ostateczne ustalenia zostaną 

podjęte przez Radę Miejską w Nidzicy na jednym z najbliższych posiedzeń.   

Pan Wicestarosta zapytał na jakim etapie jest działka przy Przychodni.  

P. S. Skwarska odparła, że nie ma jeszcze podziału. Dodała, że w w/w piśmie jest również 

informacja, że zostały podjęte działania mające na celu przeniesienie prawa własności na 

rzecz własności Powiatu Nidzickiego części gruntu z działki nr 9/8 położonej w obrębie nr 5 

m. Nidzica przy ul. Traugutta pod budowę parkingu dla pacjentów Przychodni Rejonowej a 

dalsze uzgodnienia zapadną po dokonaniu podziału przedmiotowego gruntu.   

P. J. Kwiatek uważa, że jeśli Powiat chciał nabyć tę działkę to należy ją kupić od Gminy 

Nidzica. Zwrócił uwagę na fakt, że jeśli ZOZ chce parking na terenie Szpitala to w pierwszej 

kolejności można wybudować tam parking.    

Pan Starosta oświadczył, że jeśli Powiat nabędzie tę działkę to trzeba będzie budować tam 

parking. Zaznaczył, że stanowisko ZOZ jest takie, że parking powinien być na terenie 

Szpitala. 

P. R. Radzymiński dodał, że zmieniły się okoliczności, ZOZ zmienił zdanie. Uważa, że 

Powiat nie musi kupować tej działki a przynajmniej wynegocjować dobre warunki. 

P. W. Słupski oświadczył, że można zgodzić się z warunkami zaproponowanymi przez 

Burmistrza tj. 5 lat na rozpoczęcie inwestycji i 8 lat na jej zakończenie. 

Pan Starosta oznajmił, że warunki mogą być zmienione. 

Pan Wicestarosta oświadczył, że obowiązują pewne zasady. Uważa, że Powiat powinien 

nabyć działkę z przeznaczeniem pod plac na takich samych warunkach jak działka przy ul. 

Jagiełły. Podkreślił, że będzie protokół uzgodnień i Zarząd się do niego wówczas ustosunkuje. 

Głosowanie w sprawie propozycji Pana Wicestarosty: „za” – 5. 
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Na posiedzenie przybywa członek Zarządu  Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Mickiewicza 21 

p. Bronisław Warelis. 

Pan Wicestarosta oświadczył, że zostało wystosowane pismo do Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w sprawie zajęcia przez ich stanowiska dotyczącego nabycia działki przy Szpitalu. 

P. S. Skwarska oświadczyła, że ZOZ poinformował, że jest zaintersowany nabyciem działki 

o numerze ewidencyjnym 79/3 gdyż na jej części stoi budynek pralni oraz teren ten 

umożliwia dojazd do remontowanych pomieszczeń socjalnych dla ratowników medycznych.   

P. B. Warelis oświadczył, że motywacja ZOZ nie jest przekonywująca i przedstawił 

stanowisko w tej sprawie Wspólnoty Mieszkaniowej. Dodał, że mieszkańcy złożyli protest w 

tej sprawie i ZOZ unika rozmów w celu rozwiąznia problemu. 

Pan Starosta podkreślił, że w tej sprawie decyzje podejmuje Burmistrz Nidzicy. 

P. W. Słupski zapytał czy ta działka jest potrzebna Wspólnocie Mieszkaniowej. Dodał, że 

prawo stoi po stronie gospodarującego (użytkownika) w tym przypadku jest to ZOZ. 

P. B. Warelis odparł, ze Wspólnota ma bardzo ciasno i nie ma nawet gdzie śmietnika 

postawić. 

Posiedzenie opuszcza p. B. Warelis. 

P. S. Skwarska poinformowała, że wpłyneło z Urzędu Miejskiego zawiadomienie, iż został 

zgromadzony materiał na podstawie, którego zostanie wydana decyzja o podziale 

nieruchomości w Jabłonce (p. Olszowego). Dodała, że podział zostanie zatwierdzony i 

zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Powiat nabędzie działkę.  

Pan Wicestarosta oświadczył, że należy przygotować informację czy w planie 

zagospodarowania przestrzennego dla Jabłonki znajdują się działki gminne pod planowaną 

drogą powiatową. Wydział Geodezji przygotuje informację na następne posiedzenie Zarządu. 

Zarząd przyjął do wiadomości. 

 

Na posiedzenie przybywa Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej p. Anna Osłowska i Kierownik 

Działu Technicznego ZOZ – p. Krzysztof Żółty.    

 

Ad. III. 

Pan Starosta wrócił do sprawy budowy parkingu na potrzeby Zespołu Opieki Zdrowotnej. 

Uważa, że rozsądne jest stanowisko ZOZ by parking powstał na terenie Szpitala. Oświadczył, 

że Zarząd uzgodnił, że plac ks. Otello można zagospodarować w inny sposób. 

P. J. Kwiatek oświadczył, że w sprawie budowy parkingów były rozbieżne informacje. 

P. A. Osłowska odparła, że ZOZ bardzo dokładnie analizował tę sprawę. Dodała, że ZOZ już 

zaczął inwestować w miejsca parkingowe na posesji Szpitala i uważa, że to jest najlepsze 

miejsce na parking. Zaznaczyła, że brak jest środków finansowych by budować parkingi w 

dwóch miejscach. Oświadczyła, że w dalszej części jest również plac utwardzony, asfaltowy i 

należy tylko utwardzić do niego drogę a także kolejny plac po byłym składzie węgla. Został 

on uprzątnięty i jest kilka dodatkowych miejsc parkingowych. Podkreśliła, że w pobliżu 

budynku Szpitala został wygospodarowany również utwardzony plac i można parkować. 

Dodała, że przemieszczanie się na tych miejscach w niczym nie koliduje, można nawet 

podjechać do drzwi Szpitala i odjechać na parking. Wjazd z przodu jest tylko dla pojazdów 

ratujących życie i nie może być blokowany i zastawiany. Poinformowała, że plac został 

oświetlony (samozapalająca lampka reagująca na ruch) i planach jest wykonanie ogrodzenia 

terenu i zabezpieczenie w postaci szlabanu. Zwróciła uwagę, że o wiele gorzej wygląda 

sytuacja przy Przychodni. 

Pan Starosta oświadczył, że zostały podjęte kroki w tej sprawie, Powiat zwrócił się do 

Gminy Nidzica o działkę przy Przychodni na potrzeby budowy parkingu  ale jeszcze nie 

został dokonany podział gruntu. 

P. W. Słupski zapytał o zabezpieczenie parkingu. 
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P. A. Osłowska uważa, że parking w tym miejscu tj. na posesji Szpitala będzie bezpieczny. 

Dodała, że będą to miejsca dla osób korzystających z usług ZOZ. Podkreśliła, że nie będzie to 

parking publiczny. Oświadczyła, że teren będzie wyrównany, oświetlony a szczegóły jego 

funkcjonowania zostaną jeszcze ustalone. 

 

Posiedzenie opuszcza p. A. Osłowska i p. K. Żółty a przybywa Kierownik Wydziału Oświaty, 

Kultury, Sportu, Turytyki i Promocji p. Sławomir Knapiński. 

 

Ad. IV. 

P. S. Knapiński poinformował, że wpłynęło pismo z Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego z umową o przekazanie dotacji na dofinansowanie 

zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego w Brukseli w 2011r. z prośbą o jej uzupełnienie i podpisanie. Oświadczył, że 

zaproponowana została na rok 2011 dla Powiatu Nidzickiego wysokość dotacji w kwocie 

3.120zł. Zaznaczył, że kwota ta została obliczona na podstawie algorytmu wypracowanego w 

2004r. przez Konwent Starostów i zaakceptowanego przez Marszałka Województwa oraz 

aktualnych danych pochodzących z Regionalnej Izby Obrachunkowej. Dodał, że kwota ta nie 

została zabezpieczona w budżecie powiatu na rok 2011. 

Ze względu na brak środków finansowych Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na 

partycypowanie w kosztach funkcjonowania Biura Regionalnego Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli. 

 

Posiedzenie opuszcza p. S. Knapiński a przybywa Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i 

Spraw Obywatelskich p. Marzena Pawlak. 

 

Ad. V. 

P. Pawlak poinformowała, że zostało przygotowane ogłoszenie w sprawie naboru 

kandydatów na członków komisji konkursowych do oceny ofert na realizację zadań 

publicznych Powiatu Nidzickiego w 2011r. Oświadczyła, że wynika to z art. 15 ust. 2a 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, który mówi,że organ 

administarcji publicznej ogłaszający otwarty konkurs ofert powołuje komisję konkursową w 

celu opinioania złożonych ofert. Dodała, że w skład komisji konkursowej powołanej przez 

organ jednostki samorządu terytorialnego wchodzą przedstawiciele organu wykonawczego i 

organizacji pozarządowych i w celu wyłonienia przedstawicieli organizacji pozarządowych 

konieczne jest ogłoszenie powyższego konkursu. P. M. Pawlak zapoznała Zarząd z treścią 

w/w ogłoszenia. 

Zarząd przyjął do wiadomości.         
 

Posiedzenie opuszcza p. M. Pawlak. 

 

Ad. VI. 

Skarbnik Powiatu oświadczyła, że wpłynął z Zespołu Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących wniosek z prośbą o zwiększenie budżetu wydatków jednostki na 2011r. o 

kwotę 3.000zł w związku z awarią systemu monitoringu. Dodała, ze Dyrektor ZSRiO 

uzasadnił wniosek częstymi wyłączeniami prądu, które spowodowało trwałe uszkodzenie 

rejestratora cyfrowego, co uniemożliwia korzystanie z systemu monitoringu.  

Pan Starosta zaproponował, by zaprosić na posiedzenie Zarządu Dyrektora ZSRiO w celu 

szczegółowego omówienia wniosku. 

Zarząd uzgodnił, że decyzja w sprawie w/w niosku finansowego zostanie podjeta w 

późniejszym terminie. 
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Skarbnik Powiatu oświadczyła, że na posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu została 

poruszona sprawa dofinansowania Powiatowego Dnia Strażaka.  

Zarząd uzgodnił, że po uchwaleniu budżetu powiatu na rok 2011 sprawa zostanie 

dokładnie przeanalizowana.    

 

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół. 

 

Protokołowała: 

Anna Kalinowska 

 

  

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 

       

 

   


